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BEM – ICE HKA with St. Antonius Girls’ College 
Visit to Community Liaison Centre cum Careers Talk 

Institution of Civil Engineers Hong Kong Association (ICE HKA) and St. Andrew's Girls' College visited the Central 

Kowloon Route (CKR) - Community Liaison Centre on 7 January 2023. The project team not only introduced the 

CKR project to the students but also guided them to the centre's interactive facilities to enhance their 

understanding of the project. In addition, members of ICE HKA also introduced the development of engineering 

through a career talk so that students could deepen their understanding of the engineering profession from 

multiple perspectives. 

 

 

大樓及機電工程 – 英國土木工程師學會香港分會聯同聖安當女書院 

參觀社區聯絡中心暨職業講座 

英國土木工程師學會香港分會聯同聖安當女書院於 2023年 1 月 7 日到訪中九龍幹線— 社區聯絡中心。工

程團隊除了向同學們簡介了中九龍幹線工程，更為她們介紹中心內多個互動設施，藉此加強同學們對工

程的認識。此外，ICE 香港分會的成員更亦透過職業講座，講解工程師行業發展，使學生可以從多角度加

深對工程專業的認識。 

 

 

 

 

 

 


